

Offerrer	مقدم العرض
Dallah AlBaraka Holding Company B.S.C.(c) (the "Offerrer") conditional exit offer to acquire up to 100% of the issued and paid up ordinary shares of Al Baraka Group B.S.C. ("ABG" or the "Offeree") for cash of USD 0.30 per Al Baraka Group B.S.C. share ("ABG Shares" or the "Offeree Shares") which, excluding those shares held by the Connected ABG Shareholders, amount to 281,141,331 (22.62%) of the issued ordinary shares of the Offeree with the intention of a subsequent voluntary delisting of the Offeree	

Offeree	الشركة المعروض عليها
alBaraka	

Form No.:	إستمارة رقم:
شركة دلة البركة القابضة ش.م.ب. (مفصلة) «مقدم العرض» عرض تخارج مشروط للاستحواذ على ما يصل إلى 100% من الأسهم العادية الصادرة والمدفوعة لمجموعة البركة ش.م. ب. «مجموعة البركة» أو «الشركة المعروض عليها» مقابل مبلغ قدره 0.30 دولار أمريكي لكل سهم من أسهم مجموعة البركة ش.م. ب. «أسهم مجموعة البركة» أو «أسهم الشركة المعروض عليها»، والتي، باستثناء تلك الأسهم التي يملكها مساهمو مجموعة البركة المتصلين والتي تبلغ 281,141,331 (22.62%) من الأسهم العادية المصدرة للشركة المعروض عليها مع نية شطب الإدراج الطوعي للأدلة للشركة المعروض عليها.	

Dallah AlBaraka Holding Company B.S.C.(c) (the "Offerrer") conditional exit offer to acquire up to 100% of the issued and paid up ordinary shares of Al Baraka Group B.S.C. ("ABG" or the "Offeree") for cash of USD 0.30 per Al Baraka Group B.S.C. share ("ABG Shares" or the "Offeree Shares") which, excluding those shares held by the Connected ABG Shareholders, amount to 281,141,331 (22.62%) of the issued ordinary shares of the Offeree with the intention of a subsequent voluntary delisting of the Offeree

شركة دلة البركة القابضة ش.م.ب. (مفصلة) «مقدم العرض» عرض تخارج مشروط للاستحواذ على ما يصل إلى 100% من الأسهم العادية الصادرة والمدفوعة لمجموعة البركة ش.م. ب. «مجموعة البركة» أو «الشركة المعروض عليها» مقابل مبلغ قدره 0.30 دولار أمريكي لكل سهم من أسهم مجموعة البركة ش.م. ب. «أسهم مجموعة البركة» أو «أسهم الشركة المعروض عليها»، والتي، باستثناء تلك الأسهم التي يملكها مساهمو مجموعة البركة المتصلين والتي تبلغ 281,141,331 (22.62%) من الأسهم العادية المصدرة للشركة المعروض عليها مع نية شطب الإدراج الطوعي للأدلة للشركة المعروض عليها.

ACCEPTANCE AND TRANSFER FORM

Terms capitalised herein have the meanings as defined in the Offer Document

نموذج القبول والتحويل
المصطلحات المكتوبة هنا تحمل المعاني كما هي مبيّنة في مستند العرض

1. Identification Data: (Please complete where applicable)

بيانات التعريف (يرجى إكمال حيثما ينطبق)

Investor number (from Bahrain Clear):

رقم المستثمر (من شركة البحرين للمقاصة):

Individual

الأفراد

Offeree Shareholder	المساهم الرئيسي Primary Shareholder	المساهم المشترك (إن وجد) Joint Shareholder(s) (if any)	مساهم الشركة المعروض عليها
Name:			الاسم:
Nationality:			الجنسية:
CPR / National ID Number:			الرقم الوطني / رقم الهوية:
CPR / National ID Issuing Country:			بلد إصدار الرقم الوطني / الهوية:
CPR / National ID Expiry Date:	[DD / MM / YYYY]	[DD / MM / YYYY]	تاريخ انتهاء الرقم الوطني / الهوية:
Second ID Type:			نوع الهوية الثانية:
Second ID Number:			رقم الهوية الثانية:
Second ID Issuing Country:			بلد إصدار الهوية الثانية:
Second ID Expiry Date:	[DD / MM / YYYY]	[DD / MM / YYYY]	تاريخ انتهاء الهوية الثانية:

Institution

المؤسسات

اسم المؤسسة المسجل Registered Name of the Institution:	رقم السجل التجاري للمؤسسة Institution Commercial Registration (CR) No.:
اسم المخول بالتوقيع Name of Authorised Signatory:	بلد التسجيل Country of Registration:
نوع بطاقة الهوية المخول بالتوقيع (بطاقة الهوية الوطنية / جواز السفر) ID Type of the Authorised Signatory (CPR / National ID / Passport):	الرقم الوطني / رقم الهوية للمخول بالتوقيع CPR/National ID number of the Authorised Signatory:

2. Contact Information:

2. معلومات الاتصال:

Address (Primary residential address for individuals and registered address for institutions):

العنوان (عنوان السكن الأساسي للأفراد والعنوان المسجل للمؤسسات):

Office/Flat/House No.:	رقم المكتب / الشقة / المنزل:	Building No.:	رقم البناية:	Road:	طريق رقم:
Block No.:	رقم المجمع:	P.O. Box:	ص.ب.:	City:	المدينة:
Mobile No.:	رقم الجوال:	Telephone:	رقم التلفون:	Country:	الدولة:
		Email:			البريد الإلكتروني:

3. Shareholder Offer Acceptance: (Please tick where applicable)

3. قبول العرض للمساهمين: (يرجى وضع علامة عند الاقتضاء)

Please indicate your acceptance as below. For the details of the Offer, kindly read the Offer Document carefully:

يرجى الإشارة إلى قبولك على النحو التالي. للاطلاع على تفاصيل العرض، يرجى قراءة مستند العرض بعناية:

<input type="checkbox"/> I/we understand that the Offer is for all shares owned by me and not for a partial number of shares. Accordingly, I wish to surrender all _____ shares I/we currently own in Al Baraka Group B.S.C. in consideration of the Offer by the Offerrer	<input type="checkbox"/> أنا / نحن نفهم أن العرض هو لجميع الأسهم التي أملكها وليس لعدد جزئي من هذه الأسهم. وعليه، أود تسليم جميع الأسهم التي أملكها حالياً في مجموعة البركة ش.م. ب. مقابل العرض المقدم من مقدم العرض.
<input type="checkbox"/> I/we understand that if the number of shares stated above as currently owned by us/me does not match the number of shares attributable to us/me in the Offeree's share register as held at Bahrain Clear at the Record Date, then the number of shares issued by us/me above will be automatically updated to reflect the number of shares attributable to us/me in the Offeree's share register	<input type="checkbox"/> أنا / نحن نفهم أنه إذا كان عدد الأسهم المذكورة أعلاه على أنها مملوكة لنا/لنا حالياً لا يتطابق مع عدد الأسهم المسبوبة لنا / لينا / لي في سجل أسهم الشركة المعروض عليها كما هو متحقق به في شركة البحرين للمقاصة في تاريخ التسجيل، فسيتم تحديث عدد الأسهم المدرجة من قبلنا/لنا/لنا أعلاه تلقائياً ليعكس عدد الأسهم المسبوبة إلينا/لنا في سجل أسهم الشركة المعروض عليها.
<input type="checkbox"/> I/we confirm that the shares I/we own in Al Baraka Group B.S.C. are not pledged, mortgaged or encumbered in any way	<input type="checkbox"/> أنا / نحن نؤكد أن الأسهم التي أملكها في مجموعة البركة ش.م. ب. ليست مرهونة أو مرتبطة بأي شكل من الأشكال.

4. Bank Account Information:

4. تفاصيل الحساب البنكي

Shareholder Bank Account Details:	تفاصيل الحساب البنكي للمساهمين:
Account name (should match the Offeree Shareholder's name):	اسم الحساب (يجب أن يتطابق مع اسم مساهم الشركة المعروض عليها):
Account number:	رقم الحساب:
IBAN:	رقم الحساب المصرفي الدولي IBAN:
Bank name:	اسم البنك:
Bank address:	عنوان البنك:
SWIFT:	سويفت:
Account Currency (all transfers will be effected in United States Dollars):	عملة الحساب (جميع التحويلات ستتم بالدولار الأمريكي):

5. Representation and declaration

5. التمثيل والإعلان

- I/we have understood, and hereby accept the Offer in accordance with the terms contained in the Offer Document.
- I/we understand that by my/our acceptance and submission of the completed Acceptance and Transfer Form, the submission becomes irrevocable and cannot be withdrawn either in whole or in part except if after 14 days from the Initial Offer Closing Date the Conditions Precedent remain unfulfilled.
- I/we confirm that the Offeree Shareholder names mentioned above are the legal and beneficial owners of the Offeree Shares surrendered pursuant to the Offer.
- All consent required to be obtained and all legal requirements necessary to be complied with or observed in order for this Acceptance and Transfer Form to be lawful and valid under the laws of any jurisdiction to which I am/we subject to have been obtained, complied with and observed. I/we hereby authorise Bahrain Bourse/Bahrain Clear to effect the transfer of the Offeree Shares indicated above from my/our account with Bahrain Bourse/Bahrain Clear surrendered for cash.
- All the information completed above is true and accurate.
- I/we represent and warrant that it has carefully read the privacy notice attached at Schedule 1 of the Offer Document annexure and accept the terms of such privacy notice and consent to the use and sharing of my / our personal data including sensitive personal data in accordance with such privacy notice.
- I/we acknowledge that, in order to comply with the provisions of the U.S. Foreign Account Tax Compliance Act (FATCA) and avoid the imposition of U.S. federal withholding tax, the Receiving Agent may require further information and/or documentation from the Offeree shareholder and, if and to the extent required under FATCA, the Offeree shareholders direct and indirect beneficial owners (if any), relating to or establishing such person's identity, residence (or jurisdiction of formation) and income tax status and may provide or disclose such information and documentation regarding any direct or indirect ownership by U.S. persons to the Bahraini tax authorities, which will then share this information with the Internal Revenue Service. I/we agree to provide such information and documentation concerning the Offeree Shareholder and its beneficial owners, if any, as and when requested by the Receiving Agent sufficient for the Receiving Agent to comply with its obligations under FATCA. I/we acknowledge that, if the Offeree Shareholder does not provide the requested information and documentation, the Receiving Agent may, at its sole option rely on the provisions of this Acceptance and Transfer Form to ensure that the Receiving Agent is not adversely affected by the Offeree shareholders' failure to co-operate in addition to all other remedies available at law and retain amounts sufficient to indemnify and hold harmless the Receiving Agent from any and all withholding taxes, profits, penalties and other losses or liabilities suffered by the Receiving Agent on account of the Offeree Shareholder not providing all requested information and documentation in a timely manner. The Offeree Shareholder shall have no claim against the Receiving Agent for any form of damages or liability as a result of any of the aforementioned actions.

- أفهم/نفهمنا العرض وأوافق عليه بموجب الشروط الواردة في مستند العرض.
- أفهم/نفهم أنه من خلال قبولي/قبولنا وتقديم نموذج القبول والتحويل المستكمل، يصبح التقديم غير قابل للإلغاء، ولا يمكن سحبه كلاً أو جزءاً أو أي حصة منه، ما عدا عدم استيفاء الشروط المسبقة بعد 14 يوم من تاريخ إغلاق العرض الأولي.
- أؤكد/نؤكد أن أسماء المساهمين المعروض عليهم المذكورين أعلاه هم المالكون القانونيون والمستفيدون من الأسهم المعروض عليها التي تم تسليمها بموجب العرض.
- جميع الموافقات المطلوبة الجارية علينا وجميع المتطلبات القانونية اللازمة للامتثال لها أو مراعاتها لكي يكون نموذج القبول والتحويل هذا قانونياً وصالماً بموجب قوانين أي ولاية قضائية أضع لها أو تخضع لها، وقد تم الحصول عليها، أتمتت ولاخطت.
- أنا / نحن نفوض بوضوح بورصة البحرين / شركة البحرين للمقاصة لتنفيذ نقل أسهم الشركة المعروض عليها المشار إليها أعلاه من حسابي / حسابنا مع بورصة البحرين / شركة البحرين للمقاصة التي سلمت مقابل النقد.
- جميع المعلومات المتعلقة أعلاه صحيحة ودقيقة.
- أنا / نحن نتعهد ونضمن أنه بعد قراءة إشعار الخصوصية المرفق في الجدول 1 من ملحق مستند العرض وقبول شروط إشعار الخصوصية هذا بعناية، والموافقة على استخدام ومشاركة بياناتي / بياناتنا الشخصية بما في ذلك البيانات الشخصية الحساسة وفقاً لإشعار الخصوصية هذا.
- أنا / نحن نقر أنه لغرض الامتثال لأحكام قانون الامتثال الضريبي للحسابات الأجنبية في الولايات المتحدة (فانكا) وتجنب فرض الولايات المتحدة ضريبة الاستقطاع الانتداجية، يجوز وكيل الاستلام أن يطلب مزيداً من المعلومات وأل الوثائق من مساهم الشركة المعروض عليها ، وإذا كان ذلك بالفدر المطلوب بموجب قانون فانكا ، فإن المالكين المستفيدين المباشرين وغير المباشرين لمساهم الشركة المعروض عليها (إن وجدوا) ، فيما يتعلق بهذه هذه الشخص أو إقامته (أو اختصاص تكوينه) وجالفة ضريبة الدخل ، ويجوز له تقديم أو الكشف عن هذه المعلومات والوثائق المتعلقة بأي ملكية مباشرة أو غير مباشرة من قبل أشخاص أمريكيين إلى السلطات الضريبية الفيدرالية ، والتي ستقوم بعد ذلك بمشاركتها مع هذه المعلومات مع دائرة الإيرادات الداخلية. أوافق / نوافق على تقديم مثل هذه المعلومات والوثائق المتعلقة بمساهم الشركة المعروض عليها والمستفيدين، إن وجدوا، بحسب طلب وكيل الاستلام، بما يكفي لكي يمثل وكيل الاستلام الالتزامات بموجب قانون فانكا. أقر بتغير بلدي إذا لم يقدم مساهم الشركة المعروض عليها المعلومات والوثائق المطلوبة، يجوز وكيل الاستلام، بناءً على خيار الوكيل، الاعتماد على أدلة نموذج القبول والتحويل هذا لضمان عدم نقل وكيل الاستلام سلباً بتسليم مساهم الشركة المعروض عليها في العنوان بالإضافة إلى جميع سبل الانتصاف الضريبي المتاحة بموجب القانون والاحتفاظ بمبلغ كافية لتعويض وكيل الاستلام وإماتته رمز من أي وجميع الضرائب المستقطقة والأرباح والعقوبات والغرامات والالتزامات الضريبي التي تكديها وكيل الاستلام بسبب عدم تقديم مساهم الشركة المعروض عليها جميع المعلومات والوثائق المطلوبة في الوقت المناسب. لن يكون لمساهم الشركة المعروض عليها أي مطالبة ضد وكيل الاستلام عن أي شكل من أشكال الأضرار أو المسؤولية نتيجة لأي من الإجراءات المذكورة أعلاه.

I/we, the undersigned, being the registered shareholder(s) of the Offeree on the Record Date, and having received, read and fully understood the Offer Document, together with the Offer Board Circular and the Independent Advisor Report, submit this Acceptance and Transfer Form with my/our acceptance of the Offer and hereby unconditionally agree to surrender the Offeree Shares indicated in this form which shall be transferred upon my/our acceptance of the Offer, as indicated above, in consideration of cash for the Offer as per the terms and conditions of the Offer Document. I/we understand that the Offer is subject to the Conditions Precedent as detailed in the Offer Document and accordingly may or may not be effected.

أنا / نحن، الموقعون أدناه، بصفتي المساهم (المساهمون) المسجل (المسجلين) للشركة المعروض عليها في تاريخ التسجيل، وبعد استلام مستند العرض وقراءته وفهمنا بالكامل، هنا أوافق/نوافق مع تعميم مجلس إدارة الشركة المعروض عليها وتقرير المستشار المستقل، بقدوم نموذج القبول والتحويل هذا مع قبولي/قبولنا العرض وأوافق بوضوح على قيد أو شرط على تسليم أسهم الشركة المعروض عليها المشار إليها في هذا النموذج والتي سيتم نقلها عند قبولي/قبولنا العرض، كما هو موضح أعلاه، مقابل النقد وفقاً لشروط وأحكام مستند العرض. أنا / نحن نفهم أن العرض يخضع للشروط المسبقة كما هو وارد في مستند العرض، وبالتالي قد يتم أو لا يتم تنفيذها.

Offeree shareholder signature:	توقيع مساهم الشركة المعروض عليها	Date: [DD / MM / YYYY]
Joint Offeree shareholder signature (if any)	توقيع المساهم المشترك (إن وجد)	

OFFICIAL USE ONLY

للإستخدام الرسمي فقط:

Agent Name:	اسم الوكيل:	Date Received: [DD / MM / YYYY]	تاريخ الاستلام: [DD / MM / YYYY]	Agent Stamp:	ختم الوكيل:
Agent Signature:	توقيع الوكيل:	Branch Received:	الفرع المستلم:		

Notes: ملحوظات:

Important Instructions for Completion and Submission of this Acceptance and Transfer Form

The following should be read in conjunction with the information contained in the Offer Document. Definitions contained in the Offer Document shall also apply to this Acceptance and Transfer Form. In case of any conflict between the instructions provided in the Offer Document and this Acceptance and Transfer Form, the instructions in the Acceptance and Transfer Form prevail.

1. Acceptance and Transfer Form Submission

- The Offeree shareholders who wish to accept the Offer must submit the completed Acceptance and Transfer Form, together with all the required documents as set out below, at the Participating Branch of the Offeree (as set out in section 6 of the Offer Document) during the Offer Period. The Offer Period shall commence on the Offer Opening Date and shall close on the Offer Closing Date, during the specific working hours of the Participating Branch as detailed in section 6 of the Offer Document.
- In all cases, the Acceptance and Transfer Form should be submitted no later than the Participating Branch's closing business hours on the Offer Closing Date.
- The Offeree shareholders who do not have an Investor Number (IN) at the time of submission of the Acceptance and Transfer Form will be required to obtain such number from Bahrain Clear.
- In the event that an Offeree shareholder holds the shares in physical form only, such shareholder shall be required to deposit the shares in the Central Securities Depository at Bahrain Clear.
- The Offeree shareholders intending to accept the Offer and who hold Offeree Shares that are mortgaged will have to provide original written clearance from the mortgagee in a form acceptable by the Receiving Agent.
- The following important directions should be followed when completing the Acceptance and Transfer Form:
 - only the prescribed Acceptance and Transfer Form received by mail or collected from the Participating Branch should be used and completed in full in accordance with the instructions contained herein. In the case of joint shareholders of Offeree Shares only one Acceptance and Transfer Form may be used and signed by all such joint shareholders; and
 - in the case of any Offeree Shares held by investment managers, the Acceptance and Transfer Form should be signed by the investment manager and sent along with a copy of the document authorising and reflecting the position as the investment manager for the Offeree shareholder. The Acceptance and Transfer Form must state the beneficial owners of the Offeree Shares and be provided together with their specific signed mandate.

2. Required Documents

Individuals: Offeree shareholders who are individuals (including joint shareholders) and who wish to accept the Offer must submit the following documents:

- a signed Acceptance and Transfer Form (form with original 'wet ink' signatures only);
- the original together with a copy, or only a Certified Copy, of the following two forms of identification:
 - the individual's valid passport or valid international travel document; and
 - the individual's valid national identification card or an equivalent document;
- proof of permanent residential address. The proof can consist of a copy of a recent utility bill, bank statement or similar statement from another bank or financial institution licensed in the country, which have been issued within three months prior to their presentation, or official documentation, such as a smartcard, from a public/governmental authority, or a tenancy agreement;
- signature verification of the signature on the application (with a passport copy showing the specimen signature of the person signing the application form which will suffice for verification purposes);
- proof of Investor Number (IN) is required in the form of a Bahrain Bourse investor card or statement of account, or a Bahrain Bourse system print-screen or an allotment notice from a previous initial public offering in Bahrain of no earlier than 2006;
- original share certificates for those ABC Shareholders holding physical ABC Shares. Holders of physical ABC Shares that have been misplaced or damaged are required to obtain replacements of such shares directly from Bahrain Clear prior to submitting their Acceptance and Transfer Form. As an alternative to physical ABC Shares, holders of lost or damaged physical ABC Shares may also approach Bahrain Clear to have such replacement shares issued in electronic form at no additional cost;
- an original letter from the individual's bank issued in the last three months detailing the individual's bank account details including account name (to match the individual's name), bank name, bank address, and IBAN (to match the IBAN provided in the Acceptance and Transfer Form). Where an application is being made by joint ABC Shareholders, either a bank account in the name of same joint ABC Shareholders or one such joint ABC Shareholder with an original authorization for such payment from the other joint ABC Shareholders;
- a statement of securities account from Bahrain Clear or a Bahrain Bourse registered broker in respect of ABC Shares held in electronic form;
- if located in the United States, a completed and executed US Investor Letter;
- the following additional documents are required when a person is signing on behalf of an individual ABC shareholder by way of a power of attorney:
 - the original and a copy of the valid passport (or just a Certified Copy) or international travel document of the person applying and signing on behalf of the individual ABC shareholder;
 - the original and a copy (or just a Certified Copy) of the valid national identification card or an equivalent document of the person applying and signing on behalf of the individual ABC shareholder; and
 - the original and a copy (or just a Certified Copy) of the notarized (or where from outside the Kingdom of Bahrain, apostilled/legalized) power of attorney;
- the following additional documents are required for applications on behalf of Minors:
 - the original and a copy (or just a Certified Copy) of the valid passport or valid international travel document of the legal guardian applying and signing on behalf of the Minor;
 - the original and a copy (or just a Certified Copy) of a government-issued valid national identification card or an equivalent document of the legal guardian applying and signing on behalf of the Minor; and
 - unless the legal guardian signing on behalf of the Minor is the Minor's father, the original and a copy (or just a Certified Copy) of the proof of guardianship to the applying Minor.

Institutions: All institutions must provide the following documentation:

- the signed Acceptance and Transfer Form (form with original 'wet ink' signatures only);
- a copy of a valid commercial registration certificate of the institution;
- a copy of the memorandum and articles of association, or equivalent, of the institution;
- the original and a copy (or just a Certified Copy) of the following two forms of identification in respect of the individual signing on behalf of the institution:
 - the individual's valid passport or valid international travel document; and
 - the individual's valid national identification card or an equivalent document;
- signature verification of the signature on the application (with a passport copy showing the specimen of the person signing the application form to suffice);
- an original letter from the institution's bank issued in the last three months detailing the institution's bank account details including account name (to match the institution's name), bank name, bank address, and IBAN (to match the IBAN provided in the Acceptance and Transfer Form);
- proof of IN is required in the form of a Bahrain Bourse investor card or statement of account, or a Bahrain Bourse system print-screen, or an allotment notice from a previous initial public offering in Bahrain of no earlier than 2006;
- original share certificates for those institutions holding ABC Shares in physical form. Holders of physical ABC Shares that have been misplaced or damaged are required to obtain replacements of such shares directly from Bahrain Clear prior to submitting their Acceptance and Transfer Form. As an alternative to physical ABC Shares, holders of lost or damaged physical ABC Shares may also approach Bahrain Clear to have such replacement shares issued in electronic form at no additional cost;
- a statement of securities account from Bahrain Clear or a Bahrain Bourse registered broker in respect of their ABC Shares held in electronic form;
- the original and copy of the document authorizing the person(s), whose signature(s) appear(s) on the Acceptance and Transfer Form to sign such document on behalf of the institution. Such a document can be either a power of attorney or a resolution of the board of the institution; and
- if located in the United States, a completed and executed US Investor Letter.

3. Important Information

- The Offeror and the Receiving Agent reserve the right to reject any Acceptance and Transfer Forms if:
 - the Acceptance and Transfer Form is not completed in all respects or is completed with incorrect information;
 - any of the information stated in the sections 1 and 2 above is not included in or with the Acceptance and Transfer Form; or
 - the Acceptance and Transfer Form along with all of the above documents is received by the Receiving Agent after the close of business on the Offer Closing Date.
- The Offeror and the Receiving Agent reserve the right to accept, at their sole discretion, duly completed Acceptance and Transfer Forms where the information set out in this Acceptance and Transfer Form has not been provided in its entirety but sufficient information and documentation has been provided or otherwise procured to comply with all applicable laws and regulations associated with know your client and anti-money laundering requirements and other laws and regulations applicable to the Offeror and the Offer have been complied with.
- The Offeree Shareholder hereby:
 - consents to the passing on of any information about the Offeree shareholder to any relevant regulatory authorities by the Receiving Agent, the Participating Branch, the Registrar, the Offeror or the Offeree (as the case may be) or their delegates and any onward transmission by those regulatory authorities of such information;
 - acknowledges that due to money laundering requirements operating within Bahrain, the Receiving Agent, the Participating Branch, the Offeror or the Offeree (as the case may be) may require identification of the Offeree Shareholder(s) and source of funds before the Acceptance and Transfer Forms can be processed;
 - holds the Receiving Agent, the Participating Branch, the Offeror or the Offeree (as the case may be) harmless and indemnified and shall keep them held harmless and indemnified against any loss arising from the failure to process the Acceptance and Transfer Form, if information as has been required from the Offeree shareholder has not been provided within the allotted time to the satisfaction of the party requesting such information; and
 - understands and agree that any funds to be paid to the Offeree shareholder may be retained pending the completion of any verification of identity required by the Receiving Agent, the Participating Branch, the Offeror or the Offeree (as the case may be).
- Trading in the Offeree Shares will be suspended for the duration of the Suspension Period. If the Offer is declared unconditional in all respects, the Offeree Shares will no longer be traded on the Bahrain Bourse following the Suspension Period and the Effective Date.
- The Receiving Agent will collect and process the Personal Data (as defined under Law No. 30 of 2018 in respect of the Personal Data Protection Law) of the Applicant in accordance with the privacy notice which is attached at Schedule 1 of the Offer Document annexure.

Shareholders and/or potential investors of the Offeree should note that the Offer is subject to the satisfaction or waiver (where applicable) of the Conditions Precedent and conditional upon, the Offer becoming or being declared unconditional in all respects. Accordingly, the Offer may or may not become unconditional. Shareholders and/or potential investors of the Offeree should therefore exercise caution when dealing in the shares of the Offeree. Persons who are in doubt as to the action they should take should consult their licensed brokers, dealers, solicitors, professional accountants or other professional advisers.

تعليمات مهمة لاستكمال وتقديم نموذج القبول والتحويل هنا

ينبغي قراءة ما يلي بالاقتران مع المعلومات الواردة في مستند العرض. تطبق التعريفات الواردة في مستند العرض أيضا على نموذج القبول والتحويل هذا. في حالة وجود أي تعارض بين التعليمات الواردة في مستند العرض ونموذج القبول والتحويل هذا ، تسود التعليمات الواردة في نموذج القبول والتحويل.

١. تقديم نموذج القبول والتحويل

- على المساهمين الذين يرغبون في قبول العرض تقديم نموذج القبول والتحويل المستكمل، جنباً إلى جنب مع جميع المستندات المطلوبة على النحو المبين أدناه. من الفرع المشارك للشركة المعروض عليها وعلى النحو المبين، في القسم ١ من مستند العرض) خلال فترة العرض. تبدأ فترة العرض في تاريخ فتح العرض وتنتهي في تاريخ إغلاق العرض، خلال ساعات العمل المحددة للفرع المشارك كما هو مفصل في القسم ٦ من مستند العرض.
- يجب تقديم نموذج القبول والتحويل في موعد لا يتجاوز ساعات عمل إغلاق الفرع المشارك في تاريخ إغلاق العرض في جميع الحالات.
- على المساهمين الذين ليس لديهم رقم مستثمر في وقت تقديم نموذج القبول والتحويل الحصول على هذا الرقم من شركة البحرين للمقاصة.
- في حالة امتلاك المساهم لأسهم الشركة المعروض عليها بشكل مادي فقط، يتعين على هذا المساهم إيداع الأسهم في وديعة الأوراق المالية المركزي في شركة البحرين للمقاصة.
- تعيين على مساهمو الشركة المعروض عليها الذين يعزومون قبول العرض والذين يحتفظون بالأسهم المعروفة عليهم المرهونة تقديم أرقام كتابي أصلي من المرفوع في شكل مقبول من قبل وكيل الاستلام.
- يجب اتباع التوجيهات الهامة التالية عند إكمال نموذج القبول والتحويل:
 - يجب فقط استخدام نموذج القبول والتحويل المحدد الذي يتم استلامه عن طريق البريد أو الذي تم الحصول عليه من الفرع المشارك وإكمالها بالكامل وفقاً للتعليمات الواردة في هذه المستند. في حالة المساهمين المستثمرين في أسهم الشركة المعروض عليها، يمكن استخدام نموذج قبول وتحويل واحد فقط وتوقيعه من قبل جميع المساهمين المستثمرين، و
 - في حالة وجود أي أسهم للشركة المعروض عليها لدى مديري الاستثمار، يجب توفير نموذج القبول والتحويل من قبل مدير الاستثمار وإرساله مع نسخة من المستند الذي يحول ويكسب منصب مدير الاستثمار للمساهم الشركة المعروض عليها. كما يجب أن يذكر نموذج القبول والتحويل المالكين المستفيدين من أسهم الشركة المعروض عليها وأن يتم توقيعهم المحدد والموقع.

٢. الوثائق المطلوبة

- الفراد:** يجب على المساهمين الأفراد (بما في ذلك المساهمين المستثمرين) والذين يرغبون في قبول العرض تقديم المستندات التالية:
- استمارة القبول والتحويل موقعة (استمارة تحمل توقيعات "الرجل السائل" الأصلية فقط)؛
 - الأصل مع نسخة، أو نسخة مصدقة فقط، من الشكليات التالية لتجديد الهوية:
 - جواز سفر ساري المفعول أو وثيقة سفر دولية سارية المفعول؛ أو ما يعادلها؛
 - بطاقة الهوية الوطنية الصالحة للمفعل أو ما يعادلها.
 - إثبات عنوان الإقامة الدائم، يمكن أن تكون الإثبات من نسخة من فاتورة مرافق حديثة أو كشف حساب مصرفية أو كشف حساب متباد مع بنك أو مؤسسة مالية أخرى موقعة في الدولة، والتي تم إصدارها في غضون الثلاثة أشهر قبل تقديمها، أو وثائق رسمية، مثل البطاقة الذكية، من سلطة عامة / حكومية، أو عقد إيجار؛
 - التحقق من التوقيع على الطلب (مع نسخة من جواز السفر، تبين نموذج توقيع الشخص الذي وقع على استمارة الطلب والتي تكفي للغرض التتحقق)؛
 - يشترط إثبات همت المستثمر في شكل بطاقة مستثمر في بورصة البحرين أو كشف حساب، أو شاشة مطبوعة لنظام بورصة البحرين أو إشعار تخصيص من طرح عام أولي سابق في البحرين في موعد لا يتجاوز عام ٢٠١٦ .
 - شهادات الأسهم الأصلية للمساهمي المجموعة الذين يمتلكون أسهمها مادية. يتعين على حاملي أسهم المجموعة المادية التي تم وضعها في قبض عليها أو نقلها الحصول على بدائل لهذه الأسهم مباشرة من شركة البحرين للمقاصة قبل تقديم نموذج القبول والتحويل. كيدير الأسهم مجموعة البركة المادية، ويحتوي على أسهم مجموعة البركة المادية، بغض النظر عن نوع الطلب من شركة البحرين للمقاصة إصدار هذه الأسهم البديلة في شكل إلكتروني دون أي تكلفة إضافية؛
 - رسالة أصلية صادرة من مصرف الفرع في الشهر الثالث الأخير توضح تفاصيل الحساب المصرفي للرد بما في ذلك اسم الحساب (المطابقة اسم المراد) واسم البنك، وعنوانه ورقم الحساب المصرفي الدولي (المطابقة رقم الحساب المصرفي الدولي المرفوض عليه في نموذج القبول والتحويل). عندما يتم تقديم الطلب من قبل المساهمين المستثمرين في المجموعة، إما حساب مصرفي باسم نفس المساهمين المستثمرين في المجموعة أو أحد المساهمين المستثمرين في المجموعة مع تصريح أصلي لثقل هذا الدفع من حسابهم الفردي في المجموعة؛
 - كشف حساب للأوراق المالية من شركة البحرين للمقاصة أو وسيط مسجل في بورصة البحرين فيما يتعلق بأسهم مجموعة البركة المحتفظ بها في شكل إلكتروني؛
 - إذا كان موجوداً في الولايات المتحدة، خطاب مستثمر أمريكي مكتمل ومنفرد؛
 - المستندات الإضافية التالية المطلوبة عندما يقوم شخص ما بالتوقيع نيابة عن أحد المساهمين في مجموعة البركة عن طريق توكيل رسمي:
 - الأصل ونسخة من جواز السفر ساري المفعول (أو مجرد نسخة مصدقة) أو وثيقة السفر الدولية للشخص الذي يتقدم بطلب والتوقيع نيابة عن المساهم في مجموعة البركة؛
 - الأصل ونسخة (أو مجرد نسخة مصدقة) من بطاقة الهوية الوطنية سارية المفعول أو وثيقة معادلة للشخص المتقدم والتوقيع نيابة عن المساهم الفردي في مجموعة البركة، و
 - الأصل ونسخة (أو مجرد نسخة مصدقة) من التوكيل الموثق (أو من خارج مملكة البحرين، مصدقة/موتقة)؛
 - المستندات الإضافية التالية المطلوبة لتقديم الطلبات نيابة عن الفرد:
 - النسخة الأصلية ونسخة (أو مجرد نسخة مصدقة) من جواز السفر ساري المفعول أو وثيقة السفر الدولية الصالحة للوصى القانوني الذي يقدم الطلب ويوقع نيابة عن الفاصر.
 - النسخة الأصلية ونسخة (أو مجرد نسخة مصدقة) من بطاقة الهوية الوطنية السارية الصادرة عن الحكومة أو وثيقة معادلة للوصى القانوني الذي يقدم الطلب والتوقيع نيابة عن الفاصر، و
 - ما لم يكن الوكيل القانوني الذي يوقع نيابة عن الفاصر هو والد الفاصر، يجب تقديم النسخة الأصلية ونسخة (أو مجرد نسخة مصدقة) من إثبات الوصاية على الفاصر مقدم الطلب.

المؤسسات: على جميع المؤسسات تقديم الوثائق التالية:

- نموذج القبول والتحويل الموقع (النموذج الذي يحمل توقيعات "الرجل السائل" الأصلية فقط)؛
- نسخة من شهادة السجل التجاري للمؤسسة سارية المفعول.
- نسخة من عقد التأسيس والنظام الأساسي، أو ما يعادله للمؤسسة،
- النسخة الأصلية ونسخة (أو مجرد نسخة مصدقة) من التمويزين (نسخة مصدقة) من النموذجين التاليين لتحديد الهوية فيما يتعلق بالفرد الذي يوقع نيابة عن المؤسسة:
 - جواز سفر ساري المفعول أو وثيقة سفر دولية صالحة للفرد. و
 - بطاقة الهوية الوطنية الصالحة للفرد أو وثيقة معادلة لها.
- التحقق من صحة التوقيع على الطلب (مع نسخة من جواز السفر تبين نموذج توقيع الشخص الذي وقع على نموذج الطلب تكفي)؛
- خطاب أصلي من مصرف المؤسسة تم إصداره في الشهر الثالث الأخير يتضمن تفاصيل الحساب البنكي للمؤسسة بما في ذلك اسم الحساب (المطابقة اسم المؤسسة)، واسم البنك، وعنوان البنك، ورقم الحساب الدولي (IBAN) (المطابقة رقم IBAN المقدم في نموذج القبول والتحويل)؛
- مطلوب إثبات الملكية في شكل بطاقة مستثمر في بورصة البحرين أو كشف حساب، أو شاشة مطبوعة من نظام بورصة البحرين، أو إشعار تخصيص من طرح عام أولي سابق في البحرين في موعد لا يتجاوز عام ٢٠١٦ .
- شهادات الأسهم الأصلية لتلك المؤسسات التي تمتلك أسهم مجموعة البركة بشكل مادي. وتعيين على حاملي الأسهم المجموعة للمجموعة البركة التي مفتت أو تعزرت الحصول على بدائل لهذه الأسهم مباشرة من شركة البحرين للمقاصة قبل تقديم نموذج القبول والتحويل الخاص بهم، وكيدير لأسهم مجموعة البركة المادية، يجوز لحاملي أسهم مجموعة البركة المادية المقموعة أو التالفة أن يتقدموا أيضاً إلى شركة البحرين للمقاصة لإصدار هذه الأسهم البديلة في شكل إلكتروني دون أي تكلفة إضافية؛
- كشف حساب الأوراق المالية من شركة البحرين للمقاصة أو أحد الوسطاء المرصنين في بورصة البحرين فيما يتعلق بأسهم مجموعة البركة المحتفظ بها بشكل إلكتروني؛
- النسخة الأصلية ونسخة (أو مجرد نسخة مصدقة) من المستند الذي يأذن للشخص (الأشخاص)، الذي يظهر توقيعه (توقيعاته) في نموذج القبول والتحويل بالتوقيع على هذا المستند نيابة عن المؤسسة، يمكن أن تكون هذه الوثيقة إما توكيلاً أو قراراً من مجلس إدارة المؤسسة، و
- إذا كان موجوداً في الولايات المتحدة، خطاب مستثمر أمريكي مكتمل ومنفرد.

٣. معلومات هامة

- يحتفظ مقدم العرض ووكيل الاستلام بالحق في رفض أي نماذج القبول والتحويل إذا:
 - نموذج القبول والتحويل غير مكتمل من جميع النواحي أو يتضمن معلومات غير صحيحة.
 - لم يتم تعيين أي من المعلومات المذكورة في القسمين ١ و ٢ أعلاه في نموذج القبول والتحويل أو معه أو
 - يتم استلام نموذج القبول والتحويل مع جميع المستندات المذكورة أعلاه من قبل وكيل الاستلام بعد انتهاء العمل بتاريخ إغلاق العرض.
- يحتفظ مقدم العرض ووكيل الاستلام بالحق في قبول، وفقاً لتقديرهما الخاص، نماذج القبول والتحويل المكتملة حسب الأصول ولكن لم يتم تقديم المعلومات المتوصل عليها في نموذج القبول والتحويل بالكامل ولكن تم توفير معلومات وثائق كافية ومتنقلة شراؤها بطريقة أخرى للائتمان لجميع القوانين والوائح المعمول بها والمرتبطة بمعرفة عميلك ومتطلبات مكافحة غسل الأموال والموانين والوائح الأخرى المطبقة على مقدم العرض وتم الالتزام بها في العرض.
- مساهم الشركة المعروض عليها بموجب هذه المستند:
 - يوافق على تمرير أي معلومات عن مساهم الشركة المعروض عليها إلى سلطات تنظيمية ذات صلة من قبل وكيل الاستلام، أو الفرع المشارك أو المسجل أو مقدم العرض أو الشركة المعروض عليها (حسب الحالة) أو من يفوضه وأي تحويل لاحق. من قبل تلك السلطات التنظيمية لهذه المعلومات؛
 - يقرب بأنه يتحمل مسؤولية تحديث الأموال المعمول بها في البحرين، قد يطلب وكيل الاستلام، أو الفرع المشارك، أو مقدم العرض أو الشركة المعروض عليها (حسب الحالة) من العميل تحديث معلوماته عن مساهم الشركة المعروض عليها؛
 - يحمي وكيل الاستلام و الفرع المشارك أو مقدم العرض أو الشركة المعروض عليها (حسب الحالة) من الضرر ويؤوضهم، كما يجب عليهم حمايتهم غير متوصلهم عن أي خسارة تنشأ عن الفشل في معالجة نموذج القبول والتحويل، إلا إذا تم تقديم المعلومات المطلوبة من مساهم الشركة المعروض عليها خلال الوقت المخصص بما يرضى الطرف الذي يطلب هذه المعلومات؛
 - يقدم ويوافق على أنه يجوز الاحتفاظ بأموال سيتم دفعها للمساهم المعروض عليه حين استكمال أي عملية تحقق من الهوية يظهرها وكيل الاستلام، أو الفرع المشارك أو مقدم العرض أو الشركة المعروض عليها (حسب مقتضى الحال).
- ستتم تعليق التداول في أسهم الشركة المعروض عليها طوال فترة التعليق. إذا تم إعلان العرض غير مشروط من جميع النواحي، فلن يتم تداول أسهم الشركة المعروض عليها في بورصة البحرين بعد فترة التعليق وتاريخ السريان.
- سيقوم وكيل الاستلام بجمع ومعالجة البيانات الشخصية (كما هو محدد بموجب القانون رقم ٢٠ لسنة ٢٠١٨ فيما يتعلق بقانون حماية البيانات الشخصية) لمطابقة الطلب وفقاً للإشعار المرفق في الجدول ١ من ملحق مستند العرض.

يجب على المساهمين و/أو المستثمرين المحتملين في الشركة المعروض عليها ملاحظة أن العرض يخضع للوفاء أو التنازل (بغضاً ينطبق ذلك) عن الشروط المسبقة وشروط بأن يصبح العرض أو يتم الإعلان عنه غير مشروط من جميع النواحي. وبناء على ذلك، قد يصبح العرض غير مشروط أو لا، وعليه على المساهمين و/أو المستثمرين المحتملين في الشركة المعروض عليها توحى الحذر عند التعامل في أسهم الشركة المعروض عليها. ويجب على الأشخاص الذين لديهم شك بشأن الإجراء الذي يجب عليهم اتخاذه استشارة الوسيط أو التجار أو المحامين أو الماسيين المحترفين أو غيرهم من المستشارين المهنيين المرخصين.